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P R O T O K Ó Ł  NR XXII/20 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 30 czerwca 2020 roku 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XXII sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych  

o zalogowanie się do systemu do głosowania, co jest równoczesne ze sprawdzeniem 

obecności i ustaleniem kworum oraz powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrz 

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską, Pana Jacka Antropika Skarbnika Gminy. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

sesji i wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następującego projektu uchwały  

w sprawie: 

 powołania komisji do sprawdzenia wniosku o przeprowadzenie referendum lokalnego. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw  

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wnioski i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2020 rok. 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Strzelecko – Drezdeneckiemu. 

c) udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu. 

d) powołania komisji do sprawdzenia wniosku o przeprowadzenie referendum lokalnego. 

5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
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6. Komunikaty. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.3. Wnioski i zapytania 

 Paweł Łysiak radny – wnioskował o usunięcie drzewa, ponieważ zasłania osoby, które są 

przy przejściu dla pieszych na skrzyżowaniu ulicy Sienkiewicza i Obrońców Pokoju  

oraz o postawienie sygnalizacji świetlnej na ul. Sienkiewicza, żeby było bezpieczniej.  

 Bernard Szyrwiński radny – wnioskował o naprawę drogi na ulicy Polnej oraz poparł 

wniosek radnego Pawła Łysiaka. 

 Waldemar Wołyniec radny – wnioskował o zamontowanie progu zwalniającego na ulicy 

Wyszyńskiego.  

  

Ad.5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na 2020 rok. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – poinformował, że zmiany dotyczą zwiększenia 

dochodów o 100.000 zł i zmniejszenia wydatków o 100.000 zł, tym samym 

zwiększenie wydatków inwestycyjnych o 200.000zł, które gmina chce dołożyć  

do 300.000zł wcześniej zaplanowanych, by zrealizować wspólnie z Zarządem 

Województwa Lubuskiego odcinek drogi na ul. Poznańskiej. Jest jeszcze jedna zmiana 

w §4. Upoważnień dla Burmistrza – ta zmiana dotyczy tylko punktu 6.  

Chodzi o zmiany zarządzeniem w WPF.  Tym samym automatycznie zmienia się 

załącznik nr 4, a załącznik nr 3 w tej uchwale, który dotyczy dotacji.       

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXII/140/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Strzelecko – Drezdeneckiemu. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że wspólnie z powiatem uzgodniono 

finansowanie przebudowy drogi Osiek – Lubiewko, gdzie samorząd dobiegniewski 

zdeklarował się dofinansować tą inwestycję w tym roku 200.000 zł, natomiast  

w przyszłym roku zaplanowano 300.000 zł. Podobnie taką pomoc gmina 

zadeklarowała dla Województwa Lubuskiego – ulica Poznańska w ciągu drogi 
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wojewódzkiej w kwocie 500.000 zł. Na przebudowę ul. Poznańskiej jest już 

ogłoszony przetarg i ta inwestycja to jest kwota ponad 3 mln zł.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXII/141/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

c) udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXII/142/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

d) powołania komisji do sprawdzenia wniosku o przeprowadzenie referendum lokalnego. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – odczytał projekt uchwały. Poinformował,  

że do komisji zgłosił się radny Bartosz Jabłoński oraz Marek Kowalczyk. Następnie radny 

Paweł Łysiak zaproponował do komisji doraźnej następujące osoby: Pana Leszka Wieczór, 

Pana Zbigniewa Kołodzieja, Panią Jolantę Kadler, Panią Marzenę Wierzbicką. Wszystkie 

zaproponowane osoby wyraziły zgodę. Wolę udziału w pracach komisji wyraził również 

Pan Bernard Szyrwiński.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXII/143/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.5.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania - brak.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – przedstawiła pismo wysłane do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad dotyczące poprawy sygnalizacji świetlnej na przejściach dla 

pieszych w ciągu drogi krajowej nr 22 w m. Dobiegniew. 

 Jeżeli chodzi o ul. Polną zostanie to sprawdzone i jeżeli jest ubytek w drodze to zostanie 

naprawiony. 

 Jeżeli chodzi o zamontowanie progu zwalniającego poczynione zostaną rozmowy  

z Naczelnikiem Wydziału Ruchu Drogowego czy jest potrzeba wykonania zmiany 
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organizacji ruchu. Ale jak najbardziej wniosek jest zasadny. Jeżeli nie będzie potrzebna 

zmiana organizacji ruchu zorientujemy się, jaki będzie koszt tego przedsięwzięcia.  

 Paweł Łysiak radny – zaproponował przed sesją wrześniową zrobić objazd dróg gminnych. 

 

Ad.6.  Komunikaty.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że jutro o godz. 11
00

 gościć będziemy 

Pana Andrzeja Adamczyka Ministra Infrastruktury i odbędzie się konferencja prasowa  

w udziałem Pana Władysława Dajczaka Wojewody Lubuskiego dotycząca obwodnicy 

Dobiegniewa. Pani Burmistrz poinformowała również, że z Panem Ministrem rozmawiała 

będzie również o przebudowie drogi krajowej nr 22.    

 

Ad.7. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXII 

nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


